
*如果您在第一次出现提示安装信息时没有安装，或者您安装后又卸载

了应用程序，当您再次插入U盘时，屏幕不再出现提示信息，此时您可

去App Store或者直接扫描二维码下载。

注：Tekism Disk软件仅适用于带有Lightning接口的苹果设备。

2. App Download 3. Software Introduction

Main Interface
Setting  Button

Storage State

External/Internal Storage

File Management

3.5 File Management 

1.Select: Click button to select the files for operating.
2.New-Built: Folder, Import from the Album, From 
    system’s pasteboard.
3.Search: Search the files you want with keywords.
4.Arrangement: Arrange the files and folders according to 
   name, file type and so on.
5.View: Switch between icon and list to see the files.

3.3 The main interface has been divided into setting area, storage 
state area and file management area.

3.2 Functional introduction of the main interface

3.1 After installing the software, insert the U-Disk lightning interface
into Apple device, and a dialog box will be shown on the screen. 
Click “Allow” to enter the Main interface.

*As the interface involves version update, this manual is for 
reference only. Please take the actual interface as the criterion.

3.8 Contacts Backup & Restore
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Tekism Disk
Tekism Disk would like to communicate

with the TEKISM TEKISM M1.
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New-built Search Arrangement View

3.6 Copy, Move and Delete files

3.7 Rename and Share files

Copy Files: Click“Select”        Select files that need to be 
copied        Click“Copy”, Select paste path, Click “Select”.

Move Files: Click“Select”        Choose files that need to be
moved        Click“Move”, Select paste path, Click “Select”.

Delete Files: Click“Select”        Select files that need to be 
deleted        Click“Delete”.

Done
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*If you do not install the App when prompted or uninstall the APP, 
the screen may not show prompt information when you insert 
the U-disk again. You can download from the App Store or scan the 
QR code directly.
Note: Tekism Disk is only suitable for Apple devices with 
Lightning interface.

The App has been uploaded to App store                                                                                 
and can be activated by only one step. 

Method 1: Scan QR code and download “Tekism Disk” App 
directly.

Method 2: After inserting the U-disk into an Apple device, you 
can see the following prompt information and click “App Store” 
to enter the Tekism Disk App download page.

Method 3: Enter App Store, search “Tekism Disk” and download 
Tekism Disk App.

App Not Installed

App Store Ignore

The accessory “ TEKISM M1 ” uses an
app you do not have installed. Would
you like to get it from the App Store?

本产品适用于带有Lightning闪电接口的苹果设备以及带有

USB-A接口的电脑设备。

感谢您购买我们的产品。为了您能安全便捷的使用本产品，请在使用前仔

细阅读本安装指南。本指南的所有信息可能在没有通知情况下变更，本公

司有权在任何时候，对信息做出改变，恕不另行通知。

一、产品说明

1. Product Description

1）Lightning接口：用于连接采用Lightning接口的苹果设备。

2）USB-A接口：用于连接带有USB-A接口的电脑，

   兼容USB1.1/2.0/3.0接口。

3）USB-A滑动帽盖：滑动帽盖，可以实现USB-A口的使用。

4) Lightning帽盖：旋转帽盖到一定角度并拉开，可打开Lightning口。

5）LED灯：当与苹果设备或者电脑连接上后，U盘亮起蓝色LED灯，

   当有数据读写时LED灯闪烁。

帽盖打开方式:轻轻旋转方可拨出帽盖

Lightning cap open mode: Turn the cap gently to pull it out.

Thank you for purchasing TEKISM products. For optimum 
performance and safety, please read the installation guide carefully
before operating the product. All information in this guide may be 
update without notice. The company has the right to update the 
information at any time without notice.
This product is suitable for Apple devices with Lightning interface 
and computer equipments with USB-A interface.

1.1 Lightning interface: Connecting Apple device with lightning 
        interface.
1.2 USB-A interface: Connecting computer with USB-A interface,
       compatible with USB1.1/2.0/3.0.
1.3 USB-A sliding cap: sliding cap can use USB-A port.
1.4 Lightning cap: push the cap to a certain angle and pull it out.
       You can use the lightning port.
1.5 LED light: When connecting to device, the U-disk turns on 
       its blue LED light, which flicker when data is transmitted.
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二、App下载 三、软件操作
3.4 点击设置按钮后，显示设置界面。

3.8 通讯录备份&恢复

3.6 复制、移动和删除文件

3.5 文件管理
主界面 

*由于界面涉及版本更新，本说明书仅作为参考，请以实际界面为准。

设置

存储区状态

外部/内部存储

资料管理

3.1 手机安装好软件后，将Lightning头插入带有Lightning接口的

苹果设备，屏幕会出现如下对话框，点击“允许”后进入主界面。

3.2 主界面功能介绍

3.3 进入主界面后，主界面分设置区、存储状态区、资料管理区。 

内部存储区：显示苹果设备存储容量；点击存储区进入特科芯APP内部存储区。

外部存储区：显示U盘存储容量；点击存储区进入U盘存储区。

图片：可查看苹果设备的图片。

视频：可查看苹果设备的视频。

音乐：可查看苹果设备的音乐。

通讯录：可直接备份或还原联系人信息资料。

相机：可以使用苹果设备相机功能。

录音：可以使用苹果设备录音功能。

1.密码设置：软件默认无密码，设置密码后启动App时需要

  密码验证。

2.Touch ID：开启Touch ID后，启动App时需要Touch ID验证。

3.Face ID：开启Face ID后，启动App时需要Face ID验证。

4.显示隐藏文件：可对隐藏的文件进行是否隐藏的设置。

5.格式化外部存储。

6.外部存储器详情：U盘存储详情。

7.版本：软件版本。

8.隐私说明。

注：1，Face ID仅适用于带有Face ID功能的苹果设备。

    2，加密设置仅对本机有效，如更换设备，需重新加密。

1.选择：点击按钮后选择要操作的文件可进行3.6界面的操作。

2.新建：文件夹、从相册导入、从系统剪切板创建。

3.搜索：搜索想要找的文件。

4.排列方式：点击后可按要求排列文件。

5.视图：可切换图标和列表两种文件查看方式。

1.点击     备份后，将打开您的通讯录，选择您想要备份

的通讯录信息，可以选择备份到内部或者外部存储。

2.点击     恢复后，软件会自动扫描内部或者外部的vcf
文件，然后点击vcf文件选择您想要恢复的通讯录信息。

五、注意事项

四、使用提醒

1.苹果U盘建议采用exFAT格式，如分区为NTFS、FAT32，Tekism Disk可能无法识别。

2.在文件传输过程中，请不要拔出U盘，以免导致文件错误和产品故障。

3.将苹果U盘取出时，请先回到主菜单，再拔出U盘。

4.请不要在U盘两端同时插入设备，以免导致产品故障。

5.首次插入U盘弹出软件安装提示，如点击“忽略”，将不再弹出提示，需用其它方式

  下载Tekism Disk软件。

* 本安装指南中显示的图片可能与实际产品略有差异，以您实际购买的
  产品为准。安装指南中包含的信息如有变更，恕不另行通知。

1.为了您的数据安全，建议您定期备份个人数据。本公司对您数据损坏或丢失不承担责任。

2.请不要擅自拆卸或改装本产品，否则将失去产品保固。

3.请不要尝试在有故障的设备上使用该产品，以免导致产品损坏。

4.在长期不使用本产品的情况下，请将本产品置于干燥清洁处保存，防止灰尘堆积、插头

  氧化导致接触不良。

5.请勿使产品进水，以免出现产品故障。

6.请避免跌落、摔打、撞击本产品，以免造成产品损坏。

Tekism Disk
“Tekism Disk”想与 TEKISM“TEKISM 

                          M1”通信。

忽略 允许

设置

密码设置

Touch ID

Face ID

格式化外部存储

外部存储器详情

版本

隐私说明

1.3

显示隐藏文件

Quick Installation Guide
快 速 安 装 指 南

TEKISM M1

Tekism Disk

复制文件：点击“选择”    选择需要复制的文件    
点击“复制”，选择粘贴路径，点击选择。

移动文件：点击“选择”    选择需要移动的文件    
点击“移动”，选择粘贴路径，点击选择。

删除文件：点击“选择”    选择需要删除的文件    
点击“删除”。

新建 搜索 排列方式 视图
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取消

重命名

分享

操作
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全选     删除     复制     移动

本软件已经进入                  ，只需一步，即可激活：

方法一
扫描二维码，直接下载Tekism Disk软件。

方法二
插入Tekism Disk，可看到以下提示信息，点击App Store即可进
入Tekism Disk软件下载页面。

方法三
点击进入App Store，搜索“Tekism Disk”并下载Tekism Disk软件。

尚未安装应用

App Store 忽略

配件“TEKISM M1”需要使用一个您尚未
安装的应用。您要从 App Store 获取该
             应用吗？

Internal storage: Display the storage capacity information of the Apple device; click 

storage area into the storage area of the TEKISM APP.

 External storage: Display the storage capacity information of the Tekism Disk; click 

storage area into the storage area of the U disk.

 Photos: View pictures of the Apple device.

 Videos: View videos of the Apple device.

 Music: View Music of the Apple device.

 Contacts: You can directly backup or restore contact information.

 Camera: Use the camera function of the Apple device.

 Record: Use the record function of the Apple device.

3.4 Click setting button and enter the interface
1.Password Setting: There is no passwords by default. 
   Password verification is required when starting APP after
   setting password.
2.Touch ID: Touch ID verification is required when starting 
   APP after setting Touch ID.
3.Face ID: Face ID verification is required when starting APP
   after setting Face ID.
4.Shown hidden files: You can display or hide the files with 
    hidden attributes.
5.Format external storage: Format the Tekism Disk memory 
    storage.
6.External storage details: The storage details of the Tekism Disk.
7.Version: App version.
8.Privacy Statement.

Setting

Password Setting

Touch ID

Face ID

Format external storage

External storage detailed

Version

Privacy Statement

1.3

Shown hidden files

Note: 
1. Face ID is only applicable to Apple device with Face ID function.
2. Encryption settings are only valid for the device which you set. It needs to be 
    re-encrypted in other devices.

3.7.1 After clicking        to start to backup the contacts,
Tekism Disk will open your address book, select the 
contact information you wanna backup. You can 
choose to backup to internal or external storage.

3.7.2 After clicking        to start to restore the contacts,
Tekism Disk will scan the vcf files in the internal or 
external storage, then click the vcf files to select the 
contact information you wanna restore.

4. Reminders
4.1 We recommend you use exFAT formats. For NTFS, FAT32 or else, Tekism Disk may not 
       be identified by APP device.
4.2 In the file transfer process, please do not pull the U-disk out to avoid file errors and 
       product failures.
4.3 When the U-disk is needed to taken out, please go back to the main menu, and then pull 
       the U-disk out.
4.4 Please do not connect both ends of the U-disk to devices at the same time to avoid 
       product failures.
4.5 Software installation tip will be shown for the first time to insert the U-disk and will not 
       be appeared if you click “Ignore”. Then you need to download Tekism Disk software in 
       other ways.

5. Notes
5.1 For your data security, we suggest making regular backups of your personal data. 
       We will not be responsible for your data missing or corruption.

5.2 Please don’t disassemble or refit the product privately, otherwise you will lose the 
       warranty.

5.3 Please don’t  try to use the product on defective equipment to avoid damage to the
       product.

5.4 In the long-term nonuse of this product, it shall be kept in a dry and clean place to 
       prevent dust accumulation or plug oxidation, which will cause poor connection.

5.5 Don’t make the product inflow to avoid product failure.

5.6 Don’t drop or hit this product to avoid damage to the product.

* Note: Pictures in this guide may be slightly different from the real 
products and the latter prevails. Any information herein is subject to 
change without notice.

注：

1，当选择“从相册导入”时，如果操作失败，可能是照片存在
   iCloud上，需将手机联网才能导入照片。

2，如果系统剪切板上没有内容，“新建”选项中不会出现“从
   系统剪切板创建”。

通讯录

Contacts

Cancel

Rename

Share

Action

Select

Contacts
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Music
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Photos
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Record
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Videos
2019/3/28 10：00:00 Rename File: Long pressing the file         Click “Rename” 

Enter a new file name         Click “Rename”.

Share File: Long pressing the file, Click “Share” and sharing
interface will appear. The file can be shared by finding the 
app that needs to be applied in the sharing interface.
In other applications with sharing function, files can be
shared into the Tekism disk through sharing function.

Note:
1. If fails when importing a photo from the album, it may be that the photo exists on  
     iCloud. The Apple devices need to be connected to the network before operating.
2. “From system’s pasteboard” will not appear in the “New built” when the system’s 
      pasteboard is empty.

3.7 重命名和分享文件
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Cancel

重命名文件：长按文件名    点击“重命名”   输入新文
件名    点击“重命名”。
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分享文件：长按文件名，点击“分享”，即可出现分享界面，
在分享界面中找到需要应用的APP，即可分享文件。
在其他具有分享功能的应用中亦可通过分享功能将文件分享到
特科芯U盘中。


